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اخبار ویژه ... مقیمی فعال سیاسی اصلاح طلب:

مردم دوست ندارند مهندسی شده با آن ها 
رفتار شود

سرویس سیاسی- محمد حسین مقیمی ، درباره 
این که شــاهد تحرکات بیشتر یکسری از تندروها در 
کشــور هســتیم این نوع رفتارها در این شرایط چه 
اثــری روی مردم می گــذارد، گفت: آنچه که در واقع 
بــه آن اعتقاد داریم و فکر می کنیم باید صورت گیرد، 
خودداری از هر نوع افراط و تفریط است. نه افراط گری 
مشــکلات را حل می کند و نه تفریط، باید به آنچه که 

اسلام و قانون اساسی  گفته است، عمل کنیم. 
این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: قانون اساسی ما تکلیف را مشخص کرده است. 
قوانینی که تصویب می شــوند نباید مخالف شرع و 
قانون اساسی باشند. این قوانین برای همه مردم و همه 
زمان ها باید هم اجرا شود. یعنی در طول سال یک روال 
عادی و معمولی داشته باشیم این گونه نشود که در یک 
روزهایی از ســال بعضی برخوردها تشدید شود و در 

بعضی از روزها تشویق شود. 
وی با بیان این که قانون را باید آنگونه که هست 
اجرا کنیم، عنوان کــرد: آزادی ها مردم در چارچوب 
قانون باید محترم شــمرده شوند و نباید آنها را سلب 
کنیم. با کسانی که قانون را رعایت نمی کنند، برخورد 
کنیم به خصصوص کسانی که به اسم قانون آزادی  های 

مردم سلب می کنند، باید پاسخگو باشند. 
مقیمی گفت: اگر کمی به عمکلردها طی سال های 
گذشته نگاه کنیم خواهیم دید با هر پدیده ای که برخورد 
تند داشته ایم و از حدود قانون خارج شده ایم و با دید 
افراطی بــه آن نگاه کرده ایم، در یک مدت زمان کمی 
به صورت خیلی شــدیدتر خودش را در جامعه نشان 
داده اســت، مثال های زیادی هــم در این مورد داریم 
درصورتــی که اگــر با بســیاری از پدیده ها قانونی، 
عادلانــه و با میانه روی برخود می کردیم، هیچ اتفاقی 

رخ نمی داد. 
وی خاطرنشــان کرد: معتقدم این افراد نظرات 
شخصی خودشــان را اعمال می کنند در صورتی که 
در جامعه مراجع  هســتند و هر زمان لازم باشد تذکر 
می دهند، مردم به تذاکرات مراجع اهمیت می دهند اما 
هنگامی که این دســته وارد می شــوند، جور دیگری 

می شود.
این فعال سیاســی یادآور شــد: نزدیک برخی 
رویدادها شــما مشاهده کنید نوع پوشش ها هرگونه 
باشد از آنها گزارش تهیه می شود و با این افراد مصاحبه 
می کنند، اگر این اشکال دارد چرا در این مقاطع ایرادی 
ندارد؟ معتقدم هنگامی که قانون برای همه و در همه 
زمان ها یکنواخت اجرا نمی شــود، برای مردم سوال 

اســت که چرا؟ مردم این را یک اتفاق همین طوری 
نمی دانند بلکه این ها را برنامه ریزی شــده می دانند و 

دوست ندارند مهندسی شده با آن ها برخورد شود. 
وی افزود: اگر شــرایط را به گونه ای فراهم کنیم 
که مردم پای صندوق رأی بیایند، آن ها به انقلاب شان 
و صنــدوق رأی اعتماد دارند، اما اگر متوجه شــوند 
کسی را که می خواهند انتخاب کنند در میان افراد تایید 
شــده نیست، این را محدودیت تلقی می کنند لذا اگر 
ما به دنبال حضور حداکثری مردم در انتخابات آینده 

هستیم، باید نوع دیگری رفتار کنیم.
مقیمی عنوان کرد: به هیچ عنوان این  گونه نیست 
که ما فکر کنیم چیز دیگــری را می توانیم جایگزین 
ســرمایه اجتماعی مان کنیم، زیرا مهم ترین ســرمایه 
اجتماعی ما مردم و حضورشان است و باید رفتارها و 
عمکلردها به عنوان سه قوه چه در مصوبات مجلس، 
چــه در  عملکرد قوه قضائیه که ملجا و پناهگاه مردم 
است و چه در دولت به گونه ای باشد که به مشکلات 
اساسی برســیم.  وی ادامه داد: در انتخابات این همه 
شــعار داده شد، چه اتفاقی افتاد؟ در سال های قبل اگر 
کوچکترین مشکلی پیش می آمد چقدر در برابر دولت 
و عملکردش را صحبت می شد و مطلب گفته می شد؟ 

کوچکترین مسئله را صدا و سیما بزرگ نمایی می کرد. 
امروز همه این موارد را مشاهده می کنیم اما هیچ خبری 
نیست از گرانی بگیرید تا مشکلاتی که وجود دارد. به 
طور مثال پروژه ای که ۱۴ ســال است اجرایی نشده را 

ظرف ۲ الی ۳ ماه اجرایی نمی توان کرد. 
این فعال سیاسی اصلاح طلب اظهار داشت: باید 
حرف های ما به گونه ای باشد که عملکرد گذشتگان 
را آن گونه که بوده نقل شود اگر به گونه ای عمل کنیم 
که مردم برداشــت دیگری کنند خیلی از این حرف ها 
و صحبت ها را سیاسی قلمداد می کنند و این تاثیرش 
را پــای صندوق رای می گذارد. زیرا آن برخوردها در 
ذهن شان است و می گویند چرا این چیزها در گذشته 

بد بوده و همه چیز این روزها خوب شده است.
وی گفت: فروش نفت چقدر بوده است و امروز 
چقدر است جنگ اوکراین در فروش نفت موثر بوده 
اســت. این ها را مردم متوجه می شوند درست که ما 
نمی گوییم و در صداو سیما گفته نمی شود و در اخبار 
بیان نمی شــود اما مردم اهل حساب و کتاب هستند، 
می بیننند گرانی های لجام گسیخته بالاتر می رود باید 
بــا مردم واقعی صحبت کرد چون حســاب و کتاب 

می کنند. 

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: هنگامی که یک قانون برای همه یکنواخت اجرا نمی شود و در زمان های مختلف به یک صورت متفاوت است، 
مردم برایشان سوال است که چرا؟ مردم این را یک اتفاق و همین طوری نمی دانند و دوست ندارند مهندسی شده با آن ها برخورد شود.

باید حرف های ما به گونه ای باشد که عملکرد گذشتگان را آن گونه که بوده نقل شود اگر به 
گونه ای عمل کنیم که مردم برداشت دیگری کنند خیلی از این حرف ها و صحبت ها را سیاسی 
قلمداد می کنند و این تاثیرش را پای صندوق رای می گذارد. زیرا آن برخوردها در ذهن شان 
است و می گویند چرا این چیزها در گذشته بد بوده و همه چیز این روزها خوب شده است.

قالیبافدرنطقپیشازدستوراعلامکرد: 

ضرورتراهاندازیشبکهملیهشدار

محمدیاریدرصحنمجلس:

سرپرستوزارتکاربامجلستعاملندارد

سرویس سیاسی- نماینــده مردم 
شــوش در مجلس گفــت: باید هر چه 
ســریعتر بــا ابلاغ افزایــش حقوق ۳۸ 
درصدی بازنشستگان تامین اجتماعی به 

سردرگمی این قشر عزیز پایان داد.
محمد کعب عمیر در نشست علنی 
مجلس شورای اسلامی ضمن تسلیت 
ایام عزاداری ســید و سالار شهیدان امام 
حســین )ع( خطاب به رئیس جمهور 
گفــت: نیروهای امنیتی اعــم از فعالان 
در ارتش، ســپاه و نیروی انتظامی، نباید 
دغدغه ای جز فراهم کردن امنیت جامعه داشته باشند. خواهش من این است که با 

قید فوریت دستور افزایش حقوق این عزیزان را صادر فرمایید.
نماینده مردم شــوش در مجلس شــورای اسلامی خطاب به رئیس جمهور 
گفت: قانون رتبه بندی معلمان یکی از راهبردهای مهم مجلس در راستای تحقق 
سند تحول بنیادین بوده و برای بسترسازی تعلیم و تربیت و بهبود شرایط معلمان 
به تصویب رسیده است، مجلس شورای اسلامی در کنار فرهنگیان بوده و دولت 
نیز باید تمام بندهای این طرح تحولی را اجرایی کند تا شیرینی آن به کام معلمان 

عزیز بنشیند. 
وی ضمن تقدیر و تشــکر از وزیر کشــور که حضور شبانه روزی در حادثه 
متروپل آبادان و اقصی نقاط سیل زده کشور داشت، گفت: شایسته است از وقوع 
ســیل های مکرر در کشــور درس بگیریم و وزارت نیرو، جهاد کشاورزی و ستاد 
بحران پیشــگیری های لازم از طریق اجرای طرح های آبخیزداری و حفاظتی را 
داشته باشند تا بیش از این شاهد تلفات انسانی نباشیم. ضمناً به خانواده های آسیب 
دیده و کسانی که عزیزان خود را در این حادثه از دست داده اند، تسلیت می گویم.

کعب عمیر خطاب به معاون اول رئیس جمهور نیز گفت: باید هر چه سریعتر 
با ابلاغ افزایش حقوق ۳۸ درصدی بازنشستگان تامین اجتماعی به سردرگمی این 

قشر عزیز پایان داد.

سرویس سیاسی- سیلی که این روزها بیشتر استان های کشور را درگیر کرده، 
گذشته از متاثر کردن همه مردم به خاطر قربانیانی که گرفته و خساراتی که زده؛ این 
ســوال را به ذهن می رساند که چرا از تجارب گذشته درس نمی گیریم و به وقت 

بحران عملکرد بهتری نداریم؟
همیشه وقتی به فکر می افتیم که دیر شده و حجمی از مشکلات و خسارت 
روی سرمان آوار می شود. درحالی که می توان خیلی زودتر و به موقع فکری کرده 

و با شیوه های دقیق مدیریتی از خیلی از مشکلات و بلاها جلوگیری کرد. 
همین سیل اخیر که مدام در حال پیگیری آثارش و آمار قربانیان آن هستیم، را 
نگاه کنید؛ این سیلی درحالی رخ داد که قبلا هم تجاربی در این زمینه کسب کرده 
بویم و انتظار می رفت که این بار دیگر هوشــمندانه تر عمل کنیم. اما نه؛ هنوز هم 

در مسیر رودخانه خانه و ساختمان می سازیم و به هشدارها هم بی توجه هستیم!
ســازمان و نهادهای مختلف نیز به نحوی مدیریت نمی شوند که بتوانند در 
راســتای پیشیگیری از چنین شرایطی اقدام کنند یا حداقل به وقت بحران درست 

عمل کنند. 
در پی همین وضعیت است که رئیس مجلس ضمن انتقاد از وضعیت مدیریت 
دســتگاه ها در امر پیشــگیری و مقابله با سیل، گفت: باید توجه داشت که صرف 
رســیدگی مقطعی به مشــکلات و علاج وقایع بعد از وقوع آنها بدون شک کافی 
نیست. شهرداری ها موظفند که گزارش مستمر درباره عملیات لایروبی، پاکسازی 
کانال ها و مسیل ها ارائه کنند و باید به وظایف قانونی خود برای مدیریت حوادثی 

نظیر آنچه در هفته گذشته تجربه کردیم، عمل کنند.
 قالیباف افزود: بخش قابل توجهی از این اتفاقات در صورت عمل به همین 
وظایف قابل مدیریت اســت. علاوه بر ضرورت تسریع در راه اندازی شبکه ملی 
هشــدار و پیش آگاهی از حوادث، نظام امداد و نجات کشــور، وضعیت استقرار 
نیروها، تأمین و تجهیزات و آموزش های لازم نیز باید با توجه به تجارب موجود 

به طور جدی متحول شود.
این هشدارها داده می شود و انتقادها هم بیان، کار اما از کار گذشته و خسارت 
کلانی وارد شــده اســت، افرادی هم جان خود را از دست داده اند و داغشان تازه 
است. این بار هم گذشت اما باید امیدوار بود که این همه هشدار و تاکید بالاخره 
جدی گرفته شده و از تجارب قبلی استفاده شود تا کمتر شاهد چنین اوضاعی باشیم.

سرویس سیاســی- شــورای عالی هماهنگی اقتصــادی سران قوا بر 
ســاماندهی واردات بــا الزام واردکنندگان به ثبت ســفارش و جلوگیری از 

رسوب کالا در گمرکات تأکید کرد.
شــورای عالی هماهنگی اقتصادی ســران قوا بر ساماندهی واردات از 
طریق تقویت نظام ثبت سفارش و بکارگیری سازوکارهایی برای جلوگیری 
از رسوب کالا در گمرکات تاکید و تصمیماتی را در این زمینه مصوب کرد.

در این شــورا که به ریاست ســید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور تشکیل 
جلسه داد، چند موضوع مهم اقتصادی دیگر نیز مورد بررسی قرار گرفت.

در ایــن جلســه موضــوع ایجــاد انضبــاط در واردات از جمله الزام 
واردکنندگان به ثبت ســفارش و جلوگیری از رســوب کالاها در گمرکات 
از طریق تعیین تکلیف اموال تملیکی کشــور مطرح و مقرر شــد برای بهبود 
وضعیت واردات، ضوابط و مقررات لازم در این زمینه تهیه و برای بررســی 
و تصویب به جلســه شــورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا ارائه شود. 
در این نشســت همچنین، حجت الاسلام اژه ای رئیس قوه قضائیه با اشاره به 
بازدید میدانی خود از گمرگات کشور، از اقدامات و تدابیر دولت که موجب 
بهبود وضعیت ترخیص کالا از بنادر و ســرعت عمل در تعیین تکلیف اموال 

تملیکی شده است، قدردانی کرد.

کعب عمیر نماینده مجلس:

دولت به سردرگمی قشر بازنشستگان 
پایان دهد

چرا درس نمی گیریم...!

تصمیم سران قوا بر ساماندهی واردات

سرویس سیاســی- رئیس مجلس گفت: 
تمامی امکانات برای رسیدگی فوری به مشکلات 
مــردم بخصــوص یافتــن مفقودیــن و درمان 
مجروحان بسیج شوند و جبران خسارت های وارد 
آمده به مردم در دســتور کار نهادهای ذیربط قرار 
گیرد. محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دســتور 
جلسه علنی مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
فرارســیدن ایام مصیبت اهــل بیت و عزاداری بر 
سیدالشــهدا را بر دوســتداران اهل بیت تسلیت 

عرض می کنم.
وی بیــان کرد: اگر کســی می خواهد مردم 
ایران را بشناســد و واقعیت دینداری این مردم را 
درک کند، باید به پهنه ایران اسلامی نگاه کند که با 
وجود تنوع خرده فرهنگ ها و سبک های مختلف 
ســوگواری چگونه غرق در عزاداری برای سید و 
ســالار شهیدان است و می بینیم چگونه مردم مال 
و ســلامتی، اعتبار و همه چیزشان را برای تعظیم 

شعائر به میدان می آورند.
رئیس مجلس شــورای اســلامی تصریح 
کرد: ببینیم چگونه جوانان این سرزمین میدان دار 

بزرگترین مجالس عزاداری می شوند و اخلاص و 
تدبیر را در مدیریت امور جمع می کنند بدون اینکه 

مقام، منصب یا توقعی در کار باشد.
قالیباف با اشــاره بــه اینکه محرم و صفر هر 
ســال فرصت بی نظیری برای گســترش معارف 
دینی و جوشش عواطف دینی مردم است، گفت: 
هیچکس نمی تواند در مورد این ســرمایه بزرگ 
مردمی تردید کند چرا که تردید این مســاله مانند 
انکار روز روشن است اما این سرمایه برای اینکه 
در همه مقاطع و همه مســائل بیشــترین بازدهی 
خودش را نشــان دهد، نیاز به تقویت هوشمند و 
پرهیــز از دخالت بی جــا دارد و بنابراین نیازمند 
فناوری اجتماعی برای تبدیل ایمان مردم به عمل 

صالح جمعی هستیم.
رئیس مجلس شــورای اسلامی متذکر شد: 
مانند آنچه در رزمایش مواسات در دوران گرفتاری 
کرونا دیدیم چگونه به دست خود مردم، گره از کار 
مردم باز شــد و ساز و کاری کارآمد بود. جا دارد 
صاحب نظران بــا ملاحظه همه ظرفیت هایی که 
چنین موضوعاتی دارند به مرور تجربیات در این 
زمینه بپردازند و به جهاد تولید فکر و ایده بپیوندند.

وی ادامه داد: همچنین موضوع جاری شدن 
سیل در نقاط مختلف کشور نیازمند تاکید مجدد 
است که تمامی امکانات برای رسیدگی فوری به 
مشکلات مردم بخصوص یافتن مفقودین و درمان 
مجروحان بسیج شود و جبران خسارت های وارد 
آمده به مردم در دســتور کار نهادهای ذیربط قرار 

گیرد.
قالیبــاف بیان کرد: عــلاوه بر این باید توجه 
داشــت که صرف رسیدگی مقطعی به مشکلات 
و علاج وقایع بعد از وقوع آنها بدون شــک کافی 

نیست. شــهرداری ها موظفند که گزارش مستمر 
دربــاره عملیات لایروبی، پاکســازی کانال ها و 
مســیل ها ارائه کنند و باید به وظایف قانونی خود 
برای مدیریت حوادثی نظیر آنچه در هفته گذشته 

تجربه کردیم، عمل کنند.
رئیس مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
بخش قابل توجهی از این اتفاقات در صورت عمل 
به همین وظایف قابل مدیریت اســت. علاوه بر 
ضرورت تسریع در راه اندازی شبکه ملی هشدار 
و پیــش آگاهی از حوادث، نظــام امداد و نجات 
کشور، وضعیت استقرار نیروها، تأمین و تجهیزات 
و آموزش هــای لازم نیــز باید با توجه به تجارب 

موجود به طور جدی متحول شود.
وی افزود: همانطور که در نطق هفته گذشته 
اشــاره کردم، در اســرع وقت کمیسیون عمران و 
کشــاورزی مجلس شورای اسلامی باید گزارش 
خود را از عملکرد دســتگاه ها و هم خسارت های 
وارده بــه ویژه مشــکلات باغــات، دام و طیور 
و خســارت های دیگری که وارد شــده است، به 

صحن مجلس ارائه کنند.
قالیباف اظهار داشت: همچنین مطلع شدیم 
برادر عزیز و گرانقدرمان عادل آذر، نماینده مردم 
دهلران در دوره هفتم مجلس شــورای اسلامی و 
همچنین رئیس ســابق دیوان محاسبات کشور، 
رئیس ســابق مرکز آمار ایران و از اساتید برجسته 
و نخبه کشــور به رحمت ایزدی پیوست که این 
مصیبت وارده را به خانواده داغدار وی و همچنین 
به مردم شــهید پرور اســتان ایلام به ویژه دهلران 
عرض تســلیت و تعزیت دارم و برای آن مرحوم 
طلب مغفرت و برای بازماندگان از درگاه خداوند 

متعال صبر خواستاریم.

ســرویس سیاســی- نماینده مردم تالش در 
مجلس گفت: سرپرســت فعلی وزارت تعاون، کار 
و رفــاه اجتماعی هیچ تعاملی با مجلس ندارد و لازم 
اســت هر چه زودتر گزینه پیشنهادی این وزارتخانه 

معرفی شود.
حســن محمدیاری در جلســه علنی مجلس 
شــورای اســلامی طی اخطار قانون اساسی اظهار 
داشــت: چندین ماه اســت که در رأس وزارتخانه 
عریــض و طویل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی فقط 
سرپرست می بینیم و سرپرست این وزارتخانه در را 

روی خودش بسته و پاسخگو نیست.
وی گفت: بسیاری از مشکلات روزمره مردمی 
که به ما مراجعه می کنند در حوزه تأمین اجتماعی و 
کار اســت اما هیچ یک از بخش های وزارت تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی پاسخگو نیستند.
نماینده مردم تالش در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: درست اســت طبق قانون دولت سه ماه 
فرصت دارد گزینه پیشــنهادی برای تصدی وزارت 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی را به مجلس شــورای 
اســلامی معرفی کند اما انتظار ما از دولت انقلابی آن 

اســت که حداکثر طی هفت های آینده وضعیت این 
وزارتخانه را تعیین تکلیف کند.

محمدیاری بیان کرد: زاهدی وفا که سرپرست 
فعلی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است هیچ 
تعاملــی با مجلس ندارد و شــأن نظارتی مجلس به 
حاشیه رفته است. در شستا، تأمین اجتماعی و سایر 
حوزه های وزارتخانه مذکور مشکلات زیادی وجود 
دارد و باید فــردی باتجربه که بتواند این وزارتخانه 
عریــض و طویــل را اداره کند، هر چه ســریع تر به 

مجلس شورای اسلامی معرفی شود.

آیت الله ناصر مکارم شــیرازی از مراجع تقلید در پیامی با بیان توصیه هایی 
به مناســبت فرارســیدن ماه محرم، گفت: اگرچه نابســامانی های اقتصادی و 
گرانی های افسارگســیخته به شــدت مردم را رنج می دهد و همان طور که بارها 
متذکر شــده ایم، لازم اســت متولیان امر نسبت به بهبود اوضاع معیشت مردم و 
مهار گرانی و تورم تلاش مضاعف کنند، ولی این مسائل نباید شور عزاداری های 
حسینی را تحت الشعاع قرار داده، از حرارت آن بکاهد. توصیه می کنم که همگان 

دست به دست هم داده، بر شکوه و عظمت این مراسم بیفزایند.

سخنگوی اورژانس کشور از مصدومیت هفت مسافر پله برقی مترو دروازه 
دولت تهران خبر داد. مجتبی خالدی گفت: روز  هشتم مرداد، یک حادثه سقوط 
از پله برقی به مرکز ۱۱۵ اورژانس تهران اطلاع داده شــد که بلافاصله ۶ دستگاه 
آمبولانس به محل حادثه اعزام شد. وی با اعلام اینکه محل حادثه ایستگاه مترو 
دروازه دولت بوده است،  افزود: زمان رسیدن نخستین دستگاه آمبولانس ۹ دقیقه 
پس از اعلام حادثه بود. خالدی تعداد مصدومان را هفت نفر اعلام کرد و افزود: 
تغییر به یکباره جهت حرکت آسانسور سبب این حادثه شده است. مصدمان به 

بیمارستان های سینا و فیروزگر منتقل شدند. 

معاون اســتاندار خراسان رضوی گفت: ۷ تبعه عراقی بر اثر سیل در مشهد 
جان باخته و سه نفر دیگر هم مفقود شدند. وی بیان کرد: خودروی ون در مسیر 
میامی به روستای چنارک در اطراف مشهد بر اثر شدت بارش ها و سیل واژگون 
می شود و با کمال تاسف تعدادی از سرنشینان آن جان خود را از دست می دهند.

عضو هیأت مدیره باشگاه صنعت نفت راجع به پیشنهادات سایر باشگاه ها 
بــرای جذب بازیکنان جوان فصل گذشــته این تیم تصریح کــرد: زواره ای و 
حامدی فر که به استقلال رفتند، در صنعت نفت رشد کرده و بازیکنان مثمر ثمری 
بوده اند. آن ها با رقمی حدود ۳۰ تا ۴۰ برابر قراردادی که با ما داشتند، به استقلال 
رفتند. بازیکنی از سال گذشته داشتیم که دو برابر سقف قراردادی که برای تیم در 

نظر گرفتیم، برای ماندن پیشنهاد داد.

سرپرســت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم با بیان اینکه 
۷۰ دوربین ثبت تخلف در اســتان وجود دارد که ۱۱ دســتگاه از آن ها اســتفاده 
می کنند، گفت: بیش از ۲۰ دوربین توسط قاچاق چیان از کار افتاده است که بیشتر 
در مسیر های اصلی قاچاق قرار داشتند که برای تعمیر هر کدام از آن ها باید هزینه 

سنگینی را بپردازیم.

روزنامه شــهروند در گزارشی نوشت:از ۶۰هزار درخت اولیه خیابان، ولی 
عصر تهران فقط حدود ۸هزار اصله درخت باقی مانده است. معاون اسبق خدمات 
شهری شهرداری تهران: بسازبفروش ها با فرستادن میلگرد یا سیمان زیر چنارهای، 
ولی عصر آن ها را یا خشــک کرده اند یا تاثیر بر شــادابی و نمو آن ها داشــته اند. 
در مقطعی شــهرداری اقدام به آبیاری قطره ای کرده است که برای درختان چنار 
ولیعصر مانند آب دادن شتر با ملاقه است! رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست 
شــورای شــهر تهران: نوع درخت در میزان جریمه موثر است و هر یک فرمول 
مشخصی دارد. ظاهرا هر یک از درختان خیابان ولیعصر که خشک شده، بیش از 

یک میلیارد تومان قیمت دارد.

محمد باقری بنابی، عضو کمیســیون اقتصادی مجلس گفت :اگر در زمینه 
جراحی اقتصادی دولت، قانونی لازم است خودشان در جلسه سران قوا تصویب 
کنند، مجلس را درگیر این کار نکنند و خودشان هم مسئولیتش را بپذیرند. اصلاح 
قیمت ها و پرداخت یارانه نقدی خلاف قانون و دور زدن مجلس است. افرادی 
که می خواهند طرح یا لایحه ای را بیاورند در کف خیابان واقعیت ها را نمی بینند، 
در نتیجه یک تئوری هایی که در دانشگاه ها خوانده اند آن ها را می آورند و تصویب 
می کنند و بعد از ۲-۳ ماه در اجرا به مشکل برمی خورند. حالا که تا الان ۴ ماه این 
کار را خلاف قانون انجام دادند، در ادامه مســیر هم با مصوبه خود سران قوا این 
کار را انجام دهند. خود سران قوا حالا دیگر، مجلسی در عرض مجلس شورای 

اسلامی شده است. 

فرشاد مومنی گفت : وقتی شما در مشارکت سیاسی اختلال ایجاد می کنید 
و نام آن را یک دست کردن حکومت می گذارید، آثار آن در اقتصاد دیده می شود. 
در سه دهه گذشته که سیاست های اقتصادی کشور را به انحطاط برده، داده های 
سرشــماری می گوید نزدیک به دو سوم از کل جمعیت در سنین فعالیت ایران، 
در تولید ملی هیچ نقشی ندارند. یکی از بزرگترین افتخارات جمهوری اسلامی 
این است که در این دوره روی انسان ها سرمایه گذاری کرده است. داده ها نشان 
می دهد در ســال ۱۳۶۵ کل جمعیت دانشــگاه دیده ما حدود ۱۸۰ هزار نفر بوده 
است، اما الان این رقم از مرز ۱۳ میلیون نفر عبور کرده است. یک حکومتی به همراه 
مردمش این همه سرمایه گذاری روی افزایش دانایی نیروی انسانی کرده است، 
اما رباخوار ها و دلال ها تقویت می شــوند و، چون سرمایه گذاری نمیشود، این 
جوان ها کشور را ترک می کنند. تلخ تر این است که بخش زیادی از این جوانان به 
همان جا هایی می روند که شما به آن ها استکبار جهانی می گویید. یعنی به صورت 

مجانی به استکبار سرویس می دهید.

فروغان عضو اتاق بازرگانی ایران به مشکلاتی که در حوزه بازرگانی داخلی 
وجود دارد اشــاره کرد و گفت: قاچاق در اقتصاد ایران به شــدت رشد کرده و در 
ســال های گذشــته بخش مهمی از بازارهای کالاهای داخلی را گرفته است. در 
برخی بازارها بیش از ۷۰ درصد سهم بازار را کالاهای قاچاق به خود اختصاص 
داده اند و قاچاق نفس برخی از بازارها را گرفته است. این وظیفه وزارت بازرگانی 
اســت که این معضل را مدیریت کند. بحث قیمت گذاری کالاها، نحوه نظارت 
بر توزیع آنها، چگونگی حمایت از مردم و بسیاری از دیگر مسائل نیز به حوزه 

بازرگانی مرتبط است که در تمام سال های گذشته فراموش شده است.

در پی انتشــار عکس یک دســتگاه خودروی سواری پلاک شده توقیفی بنز 
در یکی از انبارهای اموال تملیکی اســتان بوشــهر توسط برخی خبرگزاری های 
کشــور و شبهه ایجاد شده، »صاحب حجتی« سخنگو و قائم مقام این سازمان در 
خصوص علت نگهداری این نوع خودروها در انبارهای سازمان اموال تملیکی به 
بیان توضیحاتی پرداخت. حجتی در این باره اظهار کرد: یکی از شیوه های استفاده از 
خودروهایی که به صورت قاچاق و بدون پرداخت حقوق و عوارض گمرکی وارد 
کشور می شوند، نصب پلاک جعلی یا پلاک های مربوط به سایر خودروها است. 
سخنگوی سازمان اموال تملیکی با اشاره به انتشار عکس مربوطه افزود: خودرویی 
هم که در عکس مشــاهده شــده  با پلاک جعلی تردد کرده و شماره پلاک نصب 
شده مربوط به خودروی مذکور نیست. وی عنوان کرد: مشابه چنین خودروهایی 
کــه با پلاک جعلی تردد می کننــد در انبارهای اموال تملیکی باز هم وجود دارد و 
خودروهای توقیف شده مذکور تا صدور رای قطعی از سوی مراجع رسیدگی کننده، 

به منظور تعیین تکلیف در انبارهای سازمان اموال تملیکی نگهداری می شوند.
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